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PROELSA construirà 48 
habitatges de protecció oficial a 

Granollers 
La Comissió de Govern va 

concedir ahir llicència d'obres per 
a la construcció de 48 habitatges 
de protecció oficial promoguts 
per PROELSA, empresa pública 
depenent de la Diputació de Bar
celona. 

Els habitatges seran construïts 
al carrer Isabel de Villena I formen 
part del projecte d'urbanització 
que unirà els habitatges del Grup 
Primer de Maig amb l'edifici Va
llès. Aquesta urbanització va ser 
acordada per la Diputació i l'Ajun
tament per tal de construir habi
tatges de protecció oficial, habi
tatges de renda lliure moderada i 
locals comercials. 

D'altres acords de la 
Comissió de Govern 
La construcció de la primera 

fase del camp de futbol de la Font 
Verda ha estat adjudicada a l'em
presa Edificacions Baró, S.A. 
amb un p r e s s u p o s t de 
26.924.000 pessetes. 

D'altra banda, la Comissió de 
Govern ha aprovat inicialment el 
projecte de pavimentació, planta
ció i instal·lació de mobiliari urbà 
a la cruïlla dels carrers Pallars i la 
Garrotxa (Can Bassa). 

Finalment s'ha acordat adjudi
car els treballs de pintura de les 
escoles Salvador Llobet, Alexan
dre Galí, Cangur i Tortuga per un 
import de més de sis milions I mig 
de pessetes. 

Gualba 

Temporada de caça 1989-90 
Martí PARERA 

Relativament fluixa es pot qua
lificar la temporada de caça 
1989-90. S'han abatut un total de 
13 porcs senglars el de major pes 
va pesar 82 quilos. La Societat de 
Caçadors va fer un desplaçament 
a Benabarre (Osca) sense cap re

sultat. Enguany s'han,aviat 150 
faisans i 200 conills. Únicament 
se'n caçaren 98 faisans i 75 co
nills. La societat té una vintena de 
gossos ensinistrats per la caça 
del senglar i considera que l'afi-
ció es manté invariable tot i que 
les peces obtingudes no són gai
re nombroses. 

Allau de bicicletes 
Arran que una entitat d'estalvi 

ha fet un repartiment de bicicletes 
a les que cal afe^ir-hi les ja exis
tents a la població, resulta que els 
pocs carrers estan transitats per 

la mainada que també ho fa per 
la carretera, practicant l'esport 
del ciclisme no sempre amb les 
precaucions que són necessàries 
per evitar el perill d'accidents. 

La nova carretera 
Per les obres que estan en vies 

d'execució fa la impressió que els 
arbres de la carretera de Gualba 
a la Batllòria es conservaran, 
cosa que seria un gran encert. 

Conservar l'entorn i establir dues 
direccions pels vehicles pot ser 
una bona solució de millora pel 
trànsit i a l'ensems perjudicar el 
menys possible la fesomia del 
paisatge. 

Es projecta un nou polígon 
industrial a la Garriga 
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Josep GARCIA 

La regidoria d'Indústria de 
l'ajuntament de la Garriga res
ta a l'aguait de raprovacló 
dels Projectes d'Urbanització i 
l'Estudi de Detall de la zona 
Sud-Oest per part de la Co
missió d'Urbanisme de la Ge
neralitat. 

D'aconseguir l'esmentada 
aprovació, la zona Sud-Oest 
es convertirà en un nou polí
gon industrial, i així doncs, l'e
quip de qovern de l'ajunta
ment haurà complert aquesta 
part del programa que va pro
posar durant la campanya 
electoral del 87. Per la seva 
part la regidoria d'Indústria vol 

ressaltar la importància que 
tenen les inversions industrials 
ai municipi, per tal de fer front 
als reptes de competència 
amb les indústries de fora, 
mentre intenta o desitjaria que 
aquestes inversions giressin 
entorn a la creació d'empre
ses destinades a realitzar apa
rells per la defensa del medi 
ambient. Aquest és un camp 
industrial pràcticament verge 
que a partir de 1993 tindrà un 
gran desenvolupament en el 
nostre país, ja que s'hauran 
d'utilitzar forçosament per tal 
de complir les normatives de 
la CEE. 

Avui s'inaugura una nova 
benzinera a la comarca 

Avui dijous a partir de les 18.30 hores, tindrà lloc la inauguració de la primera benzinera Petronor 
a la comarca. Aquesta nova marca, ha instal·lat el seu concessionari a la carretera comarcal C-155, 
que va de Granollers a Sabadell, al seu pas per Lliçà de Vall. D'altra banda, val a dir que els preus 
dels carburants experimentaran una lleugera modificació durant la primera quinzena d'agost, d'a
cord amb les noves tarifes que Campsa va establir el passat dimarts, dia 23. Els nous preus queda
ran de la manera següent: benzina Súper, 81.30 pts./litre; benzina Normal, 78 pts./litre; benzina sen
se plom, 79,10 pts./litre, gasoil A i B, 58 pts./litre. 

El pressupost general de la Roca 
és de prop de 423 milions 

Juli G. VALLS 

El proppassat dia 18, l'ajunta
ment ple celebrà dues sessions 
consecutives, la primera a les 20 
h. i la segona a les 21 h. S'Inicià 
la sessió a l'hora prevista amb 
l'absència del regidor Fco. Galàn 
que prèviament havia comunicat 
la seva impossibilitat d'assistir-hi 
per motius justificats. En primer 
lloc de l'Ordre del Dia hi figurava 
l'Aprovació del Pressupost Gene-
ra l pe l 1990 per va lo r de 
422.226.524 pts. que s'aprovà 
per unanimitat amb la plantilla de 
Personal de la Corporació que 
sumen 59 en total, aprovada tam
bé per unanimitat. 

Tot seguit es passà a tractar 
del segon ple en el que en primer 
lloc hi figurava facultar al senyor 
alcalde perquè en nom i repre
sentació de l'ajuntament accepti 

els terrenys de cessió municipal 
de la Urbanització Roca-2, facul
tat que fou aprovada per unanimi
tat i que sens dubte permetrà re
soldre alguns problemes urbanís
tics I de serveis d'aquesta Ur
banització. 

En segon lloc hi figurava l'ac
ceptació d'ajut de la Diputació: 
POAL 90-91 Urbanització del car
rer Espronceda que Importa 
40.478.912 pts. als quals la Dipu
tació hi aporta 20.239.000 pts. I 
els veïns un 50% del cost total, 
sens dubte molt inferior al que la 
llei autoritza, que pot arribar a un 
màxim del 90%, que fou aprova
da per unanimitat. 

El punt tercer feia referència a 
l'aprovació definitiva dels estatuts 
del Consorci de Ràdio-Televisió, 
aprovant-se també per unanimi
tat. 

També s'aprovà per unanimitat 

la contractació directa per part de 
l'ajuntament, de les obres que cal 
fer a les voreres de la Cra. 
C-1415, ja que malgrat haver-se 
publicat l'oferta d'aquestes obres 
durant quatre mesos al B.O.E., 
Butlletí 0. de la Generalitat i al de 
la Província, no s'ha rebut cap pli-
ca, I ara serà l'ajuntament qui di
rectament farà la contractació a 
l'empresa que millors avantatges 
ofereixi d'entre les que es con
sultaran. 

Finalment i com a darrer as
sumpte a debatre, l'alcalde presi
dent proposà la concessió d'una 
medalla d'argent al mèrit esportiu 
al B.M. La Roca per la seva tasca 
i èxits obtinguts al llarg de 40 
anys que han portat a l'equip a la 
fase final del campionat d'en
guany en que un arbitratge des
caradament parcial els barrà el 
pas a la Primera Divisió, propos
ta que fou aprovada per una
nimitat. 

T R A T A M I E N T O DE LAS 
V A R I C E S 
(S i n 0 p e r a c i ó n) 

Dr. José Luls García Sansebria 
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